
Referat fra møde i koordinationsgruppen for Helhedsplanen d. 
16.06.25: 
Dagsorden: 

● Opfølgning på borgermøde den 13. maj 
○ Fint fremmøde på ca. +50-60 personer og positiv feedback  
○ Særlig god opbakning omkring Ø-hus 
○ Øget kommunikation om projekterne ud på Furnyt 
○ Feedback: Fokusere energien og midlerne i få store projekter frem for mange 

små projekter. 
● Kort status fra arbejdsgrupperne 

○ Ø-hus: 
■ Inden sommerferien: Det primære bliver flere afklaringer med 

kommunen om bl.a. servitut på Fur Væksthus 
■ Efter sommerferien: Kontakt til nationale fonde 
■ Bemærkning om beløbet, at den umiddelbart er sat for lavt ift. 

projektets omfang 
○ Aktiviteter og fællesskab: 

■ Møde med Havneforeningen: De har søgt 200.000 kr. i landsbypuljen 
som er under godkendelse, derudover er aftalt at der afsættes 200.000 
kr. fra puljen ‘Padelbane’ til at etablere en Tennisbane på Sportspladsen 
ved Væksthuset. 

■ Opdatering omkring ‘Padelbane’: Aftale med A-Sport at kontrakten er 
ændres til indkøb af udstyr og redskaber igennem dem til at forny Fur 
Ø-Arena. Arbejdsgruppen har lavet en skitse over arealet. 

■ Vigtigt med markering af etablering af projekter i forbindelse 
Helhedsplanen fx ved madpakkehus, flytning af Tennisbane 

■ Der kan allerede nu godt klargøres til etablering af tennisbane og 
arealet for fælleshaverne, samt omdanne cykelbane til kælkebakke 
(Karl Johan og Peter) 

■ ‘Fællesspisning’: Midlerne kan bruges på fx arrangementer ved 
Ø-foreningens 50 års jubilæum, indvielse af madpakkehus, madlavning 
for mænd hen over vinteren, fællesspisning i forsamlingshuset. 

■ Nuværende projekter: 
● Ordnecentralen 
● Træværksted 
● Fælleshaver 
● Fællesspisning 
● Understøtte kunsten på Fur 
● Fornyelse af Fur Ø-Arena 
● Etablering af tennisbane (Havneforeningen) 

○ Stier og Naturfaciliteter: 



■ Afventer fortsat afklaring fra kommunen omkring hvilke tiltag de selv 
kan gøre noget ved og hvad der skal godkendes eller foretages af 
kommunen 

■ Nuværende projekter: 
● Shelter ved Langstedhuller og Rødsten evt. med ny beplantning 

med formidling fra puljen ‘Fur med Vilje - beplantning’ 
● Madpakkehuset 
● Andre projekter som skal drøftes på et møde med Thomas 

○ Trafik og veje:  
■ Forslag til forbedring af cykelforhold: “Cykelbane” (ligesom på 

Stenøre) skabes ved at gøre landevejen bredere mod vest 
● Gennemgang af budget 

○ Aktiviteter og fællesskab: ‘Fælleshaver’ har 85.000 kr., hvor 15.000 kr. er 
afgivet til ‘Træværksted’. 

○ Stier og Naturfaciliteter: Gruppen nedlægger ‘Hundeskov’, hvilket giver dem 
75.000 kr. ekstra til Helhedsplanen. ‘Stiforløb’ er uvist endnu. 

○ Trafik og Veje: ‘Cykelforhold’ og ‘Hastighed’ er fortsat uvist omkring 
mulighederne, der afventes fortsat ressourcer fra kommunen.  

● Midtvejs-evaluering inkl. omprioritering af midler 
○ Ikke muligt at omprioritere midlerne endnu, dette udsættes til senere. 

● Evt. 
○ Opdatering af gruppemedlemmer (Karen) 
○ Kommunikation på Furnyt: Efter hvert møde lægges referatet op på Furnyt. 
○ Opdatering af budget (Thomas) 

● Næste møde: D. 07.10.25 kl. 17 i Fur Væksthus 
 

Referent: Karen Ladefoged 

 
 


